
 
 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 27 november 2018 

 

Bij de vorige raadsvergadering hebben we het gehad over het ophalen van 

restafval. Op 11 oktober 2018 heeft een inwoner van Westland de Raad 

aangeschreven met een opmerking dat het volstrekt onwenselijk is om het 

restafval één keer in de vier weken op te gaan halen. Behalve deze brief 

zouden er nog meer brieven bekend zijn.  

 

Teneinde een beeld te krijgen wat onze inwoners ervan vinden, willen wij 

graag een overzicht hebben van alle brieven die het College gehad heeft 

over dit onderwerp in de afgelopen tijd naar aanleiding van het eerste plan 

om het restafval één keer in de vier weken op te halen. 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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